

Discover Natural Beauty and Design

Step into the Scandinavian Living Collection with its natural and bright colours, offering a range that includes premium grade American Oak, unique Hickory, and Maple options. This collection not only captures the very essence of Scandinavian design but also aligns seamlessly with environmentally friendly practices.

Find Tranquility in Simplicity

Amidst the fast pace of modern life, the call for simplicity and balance becomes clearer. Elevate your space with the Scandinavian Living Collection and embrace a life of harmony and simplicity. It mirrors the functional and effortlessly beautiful Scandinavian ideals, prompting us to discover serenity in our surroundings.

Découvrez un design et une beauté naturelle

Découvrez la collection Scandinavian Living avec ses couleurs naturelles et lumineuses, et sa gamme qui inclut des options de Chêne américain de première qualité, de caryer unique et d'érable. Cette collection ne se contente pas de capturer l'essence même du design scandinave, elle intègre également de façon harmonieuse des pratiques respectueuses de l'environnement.

Trouver la tranquillité dans la simplicité

Dans le contexte du rythme rapide de la vie moderne, l'appel à la simplicité et à l'équilibre devient plus clair. Améliorez votre espace avec la collection Scandinavian Living et adoptez une vie d'harmonie et de simplicité. Cette collection reflète les idéaux fonctionnels et esthétiques de la Scandinavie, et nous incite à découvrir la sérénité dans notre milieu.

TwelveOaks®
Your Value, Our Promise®



SCANDINAVIAN LIVING

Là où la nature côtoie l'élégance

Where Nature Meets Elegance

TwelveOaks®
Your Value, Our Promise®

SCANDINAVIAN LIVING

Embrace the Essence of Scandinavian Living

In today's world, where simplicity, nature, and work-life balance matter greatly, the essence of Scandinavian philosophy deeply resonates. Grounded in simplicity, functionality, and harmony with the environment, it reflects the desires of modern living.

Adoptez l'essence de la vie scandinave

Dans le monde d'aujourd'hui, où la simplicité, la nature et l'équilibre travail-vie personnelle ont une grande importance, l'essence de la philosophie scandinave trouve un écho profond. Fondée sur la simplicité, la fonctionnalité et l'harmonie avec l'environnement, elle reflète les désirs de la vie moderne.





PREMIUM GRADE
ENG1167
American Oak
Icy Mirage



PREMIUM GRADE
ENG1169
American Oak
Polar Oak



ENG1173
Maple
Icelandic Sea



PREMIUM GRADE
ENG1168
American Oak
Frozen Horizon



PREMIUM GRADE
ENG1171
American Oak
Midnight Sun



ENG1173
Hickory
Nordic Summer



Plank Size 18/1.2mm x 190mm x 1900mm R.L.



Radiant Heat Compatible
Can be installed over hydronic radiant heating system. Conditions apply.



Protection On Your Investment
Competitive residential and commercial warranty.

Compatible avec la chaleur rayonnante
Peut être installé sur un système de chauffage radiant hydronique. Des conditions s'appliquent.

Protection de votre investissement
Garantie résidentielle et commerciale concurrentielle.



Unparalleled Durability
All Engineered Hardwood flooring products are finished with 7 to 9 coats of UV cured aluminum oxide.



Designers' Choice
Contemporary and unique colour palette available in the most popular species: American Oak, Maple and Hickory.

Durabilité inégalée
Tous les revêtements de sol en bois d'ingénierie sont traités avec 7 à 9 couches d'oxyde d'aluminium séché sous UV.

Le choix des designers
Palette de couleurs contemporaine et unique disponible dans les espèces les plus populaires: Chêne américain, Érable et Caryer.



CARB/EPA COMPLIANT
Products made using composite wood materials are CARB Phase 2 and EPA 40 CFR 261.212 compliant.

CONFORME AUX NORMES CARB/EPA
Les produits fabriqués à partir de matériaux en bois composite sont conformes aux normes CARB Phase 2 et EPA 40 CFR 261.212.

35
Year/Ans
Residential Warranty
Garantie Résidentielle

5
Year/Ans
Light Commercial Warranty
Garantie Commerciale Légère